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Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 06.12.2022 

 
Prítomní: 

(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1. Plán práce komisie školstva na I. polrok 2023 

2. Návrh rozpočtu mesta Galanta na rok 2023 – časť školstvo 

3. Návrh úpravy rozpočtu na rok 2022 – časť školstvo 

4. Informatívna správa o počte detí a žiakov škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta  

    Galanta v školskom roku 2022/2023  

5. Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení za školský  

    rok 2021/2022 

6. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských  

    zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

7. Rôzne 
 

Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, PhD., predseda komisie privítal na zasadnutí všetkých prítomných, 

predstavil nových členov a poprial úspešnú spoluprácu. Dal slovo pánovi primátorovi. 

Primátor – privítal všetkých prítomných, zablahoželal členom Komisie školstva k zvoleniu 

a poprial veľa zdravia, entuziazmu a dobré fungovanie komisie v tomto volebnom období.   

PaedDr. Peter Černý, PhD. - oboznámil prítomných s programom zasadnutia, navrhol 

zaradiť informácie o stave prác v Materskej škole – Óvoda, Sídl. Sever do bodu Rôzne. 

Mgr. Juraj Bottka – navrhol do bodu Rôzne: informácie o zabezpečení chodu novej 

základnej školy na SOŠOaS v Galante v školskom roku 2022/2023. 

 

Program bol jednomyseľne schválený. 

 

1. Plán práce komisie školstva na I. polrok 2023 

    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – otvoril diskusiu. 

Mgr. Lívia Gešková – v januári navrhuje prerokovanie zmeny VZN č. 16/2021 o výške 

mesačných príspevkov na čiastočnú úhradu výdavkov v školách a nákladov v školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta, lebo MŠVVaŠ SR vydalo zmenu 

finančných pásiem na školské stravovanie platné od 01.01.2023. Do toho istého VZN treba 

zapracovať aj požiadavky riaditeľov MŠ, ZŠ, ZUŠ a CVČ ohľadom zvýšenia poplatkov od 

rodičov. 

K predmetnému materiálu odznela nasledujúca doplňujúca pripomienka: 

- do januára doplniť bod: Návrh zmeny VZN č. 16/2021 2021 o výške mesačných príspevkov 

na čiastočnú úhradu výdavkov v školách a nákladov v školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 

 

Komisia školstva prerokovala Plán práce komisie na 1. polrok 2023, po doplnení  v zmysle 

pripomienky plán schvaľuje, tvorí prílohu č. 1 zápisnice. 
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2.  Návrh rozpočtu mesta Galanta na rok 2023 – časť školstvo 

 

Mgr. Lívia Gešková – ospravedlnila sa za neskoré dodanie materiálu z dôvodu, že sa ešte 

upravoval návrh rozpočtu na budúci rok. Uviedla predmetný materiál, detailne informovala 

členov komisie o normatívnom financovaní ZŠ z rozpočtu MŠVVaŠ SR, o nenormatívnom 

financovaní MŠ z rozpočtu MŠVVaŠ SR pre predškolákov, o originálnych kompetenciách – 

financovanie MŠ, ZUŠ, CVČ, ŠJ a ŠKD pri ZŠ z podielových daní a o vlastných príjmoch 

škôl. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – sa opýtal, ako boli rátané prevádzkové náklady, či budú 

dostačujúce. 

Mgr. Lívia Gešková – odpovedala, že prevádzkové náklady boli vyrátané podľa požiadaviek 

riaditeľov, ktorí vychádzali z nákladov v tomto kalendárnom roku. Školy majú do júna 2024 

fixné ceny za energie. Keby došlo k navýšeniu prevádzkových nákladov, školy budú schopné 

to utiahnuť z vlastných príjmov. 

PaedDr. Jolana Kožová – dodala, že riaditeľky MŠ sa preto zhodli na navýšení mesačných 

poplatkov za pobyt dieťaťa v MŠ. 

Mgr. Juraj Bottka – zhodnotil, že reálne čísla ešte nemali ani riaditelia, vychádzali 

z minuloročných poplatkov. Opýtal sa, ako chcú riešiť MŠ a ZŠ úspory na energiách, či majú 

všade nainštalované regulačné ventily na radiátoroch. 

PaedDr. Jolana Kožová – doplnila, že na MŠ, Nová doba si dali vymeniť regulačné ventily 

na radiátoroch, ale nie v každej miestnosti. 

Mgr. Lívia Gešková – dodala, že na ZŠ, Sídl. SNP ešte nie je vyriešená regulácia kúrenia,  

triedy sú prekurované.  

Mgr. Juraj Bottka – sa opýtal ako zaťaží rodičov zvýšenie mesačných poplatkov v MŠ. 

Mgr. Lívia Gešková – zmena VZN bude prerokovaná na januárovom zasadnutí komisie 

školstva a dovtedy zabezpečíme aj vyjadrenia rodičov. Návrh zmeny poplatku: z 20 € na 25 €. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – sa vyjadril k opravám školských objektov. Komisia školstva 

v predchádzajúcom volebnom období sa snažila poskytnúť väčší obnos finančných 

prostriedkov na väčšie opravy, aby sa potrebné veci opravili v celku. Teraz prevažná časť 

finančných prostriedkov sa bude musieť poskytnúť pre MŠ, Sídl. Sever, aby sa dal pavilón do 

poriadku. Navrhol, aby sa finančné prostriedky účelovo viazali na opravu pavilónu 

v menovanej MŠ. 

Primátor – dodal, že s viceprimátorom už uvoľňujú finančné prostriedky z inej kapitoly, lebo 

dostali vyčíslenie opravy a je to cca. 500 000 € a vyššie. Teraz sa riešia nevyhnutné opravy, 

prebiehajú rokovania so zhotoviteľom a hľadá sa možnosť, ako to technicky vyriešiť. Uvažuje 

sa aj nad tým, že kam premiestniť deti z týchto tried. 

 

Komisia školstva prerokovala návrh rozpočtu mesta Galanta na rok 2023 – oblasť školstvo 

a odporúča ho MsZ v Galante na schválenie bez pripomienok. 

 

Mgr. Lívia Gešková – uviedla žiadosť o stanovisko k návrhu prílohy k VZN č. 1/2019 

o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, na dieťa MŠ a na 

dieťa alebo žiaka školského zariadenia so sídlom na území mesta Galanta. Na rok 2023 

navrhuje zmeniť iba prílohu k VZN  z dôvodu, že textová časť je vypracovaná všeobecne, 

platná na aktuálny kalendárny rok. 

 

Komisia školstva prerokovala návrh zmeny prílohy k VZN  č. 1/2019 o určení výšky 

finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej  školy, na 
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dieťa materskej školy  a na dieťa alebo žiaka školského zariadenia so sídlom na území 

mesta Galanta a  odporúča  ho MsZ v Galante na schválenie bez pripomienok. 

 

  

3. Návrh úpravy rozpočtu na rok 2022 – oblasť školstvo  

    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Lívia Gešková – informovala o žiadosti na navýšenie rozpočtu v príjmovej aj 

výdavkovej časti  o 220 204 € pre 4 ZŠ a o 5 515 € pre 5 MŠ pre predškolákov. 

 

Komisia školstva jednomyseľne schvaľuje návrh na úpravu rozpočtu mesta na rok 2022 

pre základné a materské školy a odporúča ho MsZ v Galante na schválenie bez 

pripomienok. 

 

 

4. Informatívna správa o počte detí a žiakov škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta  

    Galanta v školskom roku 2022/2023  

    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Renáta Zsidóová – uviedla predmetný materiál. V základných aj v materských školách 

je nárast žiakov a detí.  

Mgr. Juraj Bottka – dodal, že v materských školách nestačia kapacity a v niektorých 

základných školách sú nevyužité priestory. Treba pouvažovať nad tým, že triedy MŠ s VJM 

by sme premiestnili do ZŠ Z. Kodálya. 

Mgr. Lívia Gešková – oznámila, že už dala návrh na príslušné oddelenia, že treba vstúpiť do 

projektov, niekde pristavať, nadstavať pri našich budovách MŠ aspoň 2 triedy. 

 

Komisia školstva jednomyseľne berie na vedomie informatívnu správu o počte detí a žiakov 

škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta v školskom roku 2022/2023 bez 

pripomienok. 

 

 

5. Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení za školský  

    rok 2021/2022 

    Materiál bol členom poskytnutý vo vytlačenej podobe na zasadnutí. 

 

Mgr. Renáta Zsidóová – uviedla predmetný materiál. 

 

Komisia školstva  prerokovala  správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a 

podmienkach škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta za 

školský rok 2021/2022 a  odporúča  ju MsZ v Galante na schválenie bez pripomienok. 

 

 

6.  Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských  

     zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

 

Mgr. Lívia Gešková – uviedla, že na OSS sme nedostali žiadosť na odstránenie havarijného 

stavu. 
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7. Rôzne 

 

a) informácie o zabezpečení chodu novej základnej školy na SOŠOaS v Galante  

    v školskom roku 2022/2023 

 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – informoval, že TTSK inicioval zriadenie základnej školy 

v Strednej odbornej škole obchodu a služieb v Galante. Jeden celý pavilón sa poskytne pre 

základnú školu. Od budúceho školského roka sú splnené podmienky, aby sa otvorila 1. trieda 

ZŠ. .  

Mgr. Juraj Bottka – dodal, že Trnavský samosprávny kraj zabezpečil priestory pre základnú 

školu, ale TTSK nemôže byť zriaďovateľom ZŠ preto bude zriaďovateľom Regionálny úrad 

školskej správy v Trnave. Budúci školský rok sa plánuje otvoriť 1. trieda, postupne potom 

všetky triedy až po 9. ročník. V Šamoríne sa to rozbehlo tento školský rok, v Galante sa to 

nepodarilo. Potrebujeme vedieť, aký máme predpoklad žiakov. Keď existujúce základné 

školy v meste pokryjú potreby voľných miest, tak nová 1. trieda nemá význam. 

Mgr. Lívia Gešková – poskytla informácie, že v minulom školskom roku navštevovalo 1 748 

žiakov naše 4 ZŠ, z toho 786 žiakov bolo z okolitých obcí, 207 žiakov zo spoločných 

školských obvodov a 962 žiakov s trvalým pobytom v Galante.  K 15.09.2022 nám nechýbali 

kapacity v základných školách. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – podľa neho najväčší problém, prečo sa to v Galante nenaplnilo 

je to, že nenechali dostatočný časový priestor pre reklamu, na zápis. Nová ZŠ je dobrá aj pre 

mesto, aj pre stredné školy v meste. 

Mgr. Lucia Galambosová – sa opýtala, či v plánovanej základnej škole budú iní učitelia, ako 

na SOŠOaS. 

Mgr. Juraj Bottka – odpovedal, že je tam prijatý pedagóg pre 1. stupeň ZŠ a vychovávateľ. 

 

 

b) informácie o stave prác v Materskej škole – Óvoda, Sídl. Sever 

 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – vyzdvihol aktivitu a záujem predchádzajúcich členov Komisie 

školstva, ktorí si dohodli stretnutie s pani Veselou ohľadom riešenia havarijného stavu v MŠ, 

ona rozprávala, aké má riešenia, čo sa plánuje robiť, druhý deň sme sa dozvedeli, že dala 

výpoveď a odchádza z MsÚ. Komisia školstva schválila pridelenie finančných prostriedkov 

na odstránenie najnevyhnutnejších opráv v budove. Navrhol, aby z hľadiska bezpečnosti sa 

zabezpečila budova, aby deti nemohli vstúpiť do poškodenej časti budovy. 

Mgr. Lívia Gešková – keď sa zatvorili tie  dve triedy, tak pani riaditeľka informovala 

rodičov, že deti budú preložené do ostatných tried a poprosila ich, že keď majú možnosť ich 

nechať doma alebo poobede vyzdvihnúť z MŠ, aby tak urobili do skončenia opráv na budove. 

Pani riaditeľka to riešila s pani Vašákovou, aby to bolo ohradené, aby sa tam deti nedostali. 

OSS poskytlo na odstránenie havarijného stavu, zarobenie prasklín, Vami schválenú sumu vo 

výške 1 290 €. Práce sú ukončené. 

Mgr. Juraj Bottka – navrhol posunúť tieto informácie do Komisie investičnej.  

PaedDr. Peter Černý, PhD. – podporil tento nápad, aby sa nezabudlo na riešenie 

havarijného stavu budovy tejto MŠ, treba potrebné finančné prostriedky zapracovať aj do 

rozpočtu mesta na rok 2023. 

 

Komisia školstva odporúča primátorovi mesta zabezpečiť riešenie vzniknutej havarijnej 

situácie v Materskej škole – Óvoda, Sídl. Sever s príslušným oddelením MsÚ v súčinnosti 

s OSS. 
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Mgr. Lívia Gešková – informovala, že v rámci Vianočných trhov budú dňa 21.12.2022 

tvorivé dielne pre deti vo vestibule MsÚ od 15.00 hod. do 18.00 hod. 

 

Na záver zasadnutia predseda komisie poďakoval prítomným za aktívnu účasť a zaželal 

príjemné sviatky a úspešný nový rok. 

 

 

 

 

            PaedDr. Peter Černý, PhD. v. r. 

        predseda komisie  

 

 

V Galante dňa 08.12.2022                                                          

Zapísala: Mgr. Renáta Zsidóová                           


